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  RG.0002.23.2013 
 

Protokół  Nr XXV/2013 
z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 27 czerwca  2013 roku 
odbytej w  siedzibie Urzędu Gminy Radomyśl nad Sanem  

 
 
Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 914, a zakończyła o 
godz. 1304. 
 
Ad.I. Godz. 914 
Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 
powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. Następnie w oparciu o listę 
obecności stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia sesji 
uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 15 (nieobecny radny Kazimierz 
Pasztaleniec). 
Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią 
załączniki do niniejszego protokołu. 
 
Ad.II. Godz. 917 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił  porządek obrad sesji, 
odnośnie którego Wójt Gminy Jan Pyrkosz wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie  
dodatkowych projektów uchwał Rady Gminy w sprawie: 
1) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy  
Radomyśl nad Sanem, 
2) wprowadzenia zmian w Statucie Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Radomyślu nad Sanem, 
3) ceny stawek opłat zapewniających pokrycie kosztów zbiorowego odprowadzania 
ścieków na terenie gminy Radomyśl nad Sanem. 
Wójt zaproponował, aby projekty uchwał zostały rozpatrzone jako nowe podpunkty 
kolejno: 10), 11) i 12) w pkt. V. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszone poprawki. 
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy  Radomyśl nad 
Sanem głosowało 14 radnych -  jednogłośnie. 
Za wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie 
Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu 
nad Sanem głosowało 14 radnych -  jednogłośnie. 
Za wprowadzeniem projektu uchwały w sprawie ceny stawek opłat zapewniających 
pokrycie kosztów zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy Radomyśl 
nad Sanem głosowało 13 radnych, 1 radny „wstrzymał się” od głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie porządku obrad po zmianach. 
Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 
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Porządek obrad sesji: 
I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 
V. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

                   1)  zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości Dąbrowa Rzeczycka,  
                   2) przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Centrum Edukacji 

Ekologicznej w Radomyślu nad Sanem, 
                   3) zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego odprowadzania ścieków na 

terenie gminy Radomyśl nad Sanem, 
                   4) określenia wymagań, jakie powinny spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenia działalności w 
zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych na terenie gminy Radomyśl nad Sanem, 

                   5) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu nad Sanem       
„w likwidacji” za 2012 rok, 

                   6) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem          
z wykonania budżetu gminy za 2012r. 

                        a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu i sprawozdania 
finansowego za 2012r. 

    b) zapoznanie z uchwałą RIO w sprawie opinii o przedłożonym przez 
Wójta Gminy sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu                 
i sprawozdaniu finansowym za 2012r. 

                   7) udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu     
za 2012r. 

     a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 
absolutorium dla Wójta Gminy za 2012r. 

     b) zapoznanie z uchwałą RIO w sprawie zaopiniowania 
przedłożonego przez Komisję Rewizyjną wniosku o udzielenie 
absolutorium Wójtowi Gminy z wykonania budżetu gminy za 2012r. 

                    8) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Radomyśl nad 
Sanem, 

                    9) zmian w uchwale budżetowej, 
                  10) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy  Radomyśl nad Sanem, 
                  11) wprowadzenia zmian w Statucie Gminnego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu nad Sanem, 
                  12)  ceny stawek opłat zapewniających pokrycie kosztów zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie gminy Radomyśl nad Sanem. 
     VI.      Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

VII. Zakończenie XXV sesji Rady Gminy. 
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Ad. III. Godz. 925                                   
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokół                    
z poprzedniej sesji Rady Gminy z dnia 28.05.2013r. znajdował się zwyczajowo do 
wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany na adresy meilowe 
radnym, którzy wyrazili na to wolę. Protokół jest również dostępny na stronie 
internetowej www.radomysl.pl w biuletynie informacji publicznej. W związku z tym 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby przyjąć go bez odczytywania. 
Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 
Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy został przyjęty bez odczytywania                      
w głosowaniu – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 
 
Ad.IV. Godz. 926 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił informację z realizacji wniosków zgłoszonych 
na sesjach  Rady Gminy odbytych  w dniach 25.04.13r. i 28.05.2013r. oraz wniosków 
zgłoszonych na posiedzeniach Komisji Stałej Rady Gminy. 
 
Wnioski z sesji  z dnia 25.04.13r. i Komisji Stałej: 
Wniosek zgłoszony przez radnego Stanisława Rybaka: 
1. „Mieszkańcy Łążka Chwałowskiego proszą o zainstalowanie progu zwalniającego 
na drodze gminnej obok posesji Pana Wojewody i Pawelec do cmentarza wojennego 
w Łążku Chwałowskim. Samochody po tej drodze poruszają się z dużą prędkością 
stwarzając zagrożenie dla dzieci, młodzieży i mieszkańców. Jeśli nie ma takiej 
możliwości ustawić znak ograniczający szybkość do 30 km/h.” 
Odpowiedź:  
Na drodze gminnej w m. Łążek Chwałowski zostało wprowadzone ograniczenie 
prędkości do 30 km/h. 

 
Wnioski zgłoszone przez radną Małgorzatę Krawiec: 
2. „Proszę o udrożnienie przepustów w Woli Rzeczyckiej. W chwili obecnej są 
zatkane roślinnością i nie spełniają swojej funkcji. W środku wsi tworzą się 
rozlewiska wody stojącej,  w której psuje się roślinność i tworzy się niemiły zapach.” 
Odpowiedź:  
Brak jest środków w budżecie gminy na to zadanie. Na terenie sołectwa nie działa 
również spółka wodna. 
Oczyszczenie z zarośli i zakrzaczeń trzech przepustów znajdujących się w ciągu dróg 
gminnych wewnętrznych możliwe jest  w ramach środków funduszu sołeckiego. 
Przepusty znajdujące się  w ciągu drogi wojewódzkiej są drożne. 
 
3. „ Orynnowanie dachu Domu Ludowego w Woli Rzeczyckiej wymaga poprawek. 
Po zimie złącza rynny dachowej odpadły i rynna nie spełnia swojej funkcji, gdyż jest 
nieszczelna. Proszę, aby wykonawca dokonał poprawek.” 
Odpowiedź:  
W dniu 18.06.2013 r. został przeprowadzony przegląd Domu Ludowego w obecności 
pracownika UG, Radnej Rady Gminy, Sołtysa sołectwa oraz inspektora nadzoru. 
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Zostało skierowane pismo do wykonawcy z wezwaniem do usunięcia usterek w 
ramach gwarancji w terminie do 10.07.2013 r. 
4. „ W imieniu mieszkańców proszę, aby beczki wywożące nieczystości z szamb nie 
wylewały nieczystości na pola w okolicy  kościoła i szkoły podstawowej. Czy osoba 
wywożąca szambo nie ma obowiązku odwożenia ścieków do oczyszczalni w 
Radomyślu? Czy jest sposób nadzorowania tego?” 
Odpowiedź:  

1. Na sesji podejmowana będzie uchwała w sprawie wymagań jakie powinien 
spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskania zezwolenia na prowadzenie 
działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych na terenie gminy Radomyśl nad Sanem ,  

2. Referat gospodarki komunalnej ( utworzony z dniem 01.07.2013 r.) 
rozpowszechni informacje  ( strona internetowa, tablice ogłoszeń urzędu i 
sołectw) dotyczące:  
- konieczności wywozu ścieków komunalnych na oczyszczalnię ścieków przez 
osoby posiadające zezwolenie Wójta Gminy na wywóz nieczystości ciekłych – 
zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz o 
sankcjach karnych za wywóz nieczystości ciekłych przez przedsiębiorców nie 
posiadających zezwolenie wójta na wywóz ścieków, 
- ilości ścieków  nieczyszczonych możliwych do przyjęcia dobowo na 
oczyszczalnię.  

5. „ Wykonanie oświetlenia ulicznego na drodze bocznej od kapliczki w Woli 
Rzeczyckiej do szkoły podstawowej.” 
Odpowiedź:  
Koszt budowy oświetlenia (wykonanie dokumentacji wykonawczej oraz budowa 
słupów wraz z linią i lampami oświetleniowymi) w ciągu drogi gminnej na długości 
800m  to około 50 tys. zł. Na w/w odcinku zamieszkałych jest 5 posesji. 
 
Wnioski zgłoszone przez radnego Stanisława Kosińskiego: 
6. „ Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej w Chwałowicach  - 3 km.” 
7. „ Odbudowa drogi wojewódzkiej w Chwałowicach – 900m.” 
8. „ Budowa oświetlenia: Chwałowice – Grudza – 690 m, koło stadionu – 400 m., na 
Nowej Wsi – 500 m, w Podedworze – 500 m. na Wygodzie – osiedlu – 500 m.” 
9. „ Budowa drogi przeciwpowodziowej koło stadionu w Chwałowicach – 1000m.” 
10. „Budowa drogi przeciwpowodziowej w Popowicach od cegielni do Pana Szeligi 
– 1000m.” 
11. „Budowa drogi przeciwpowodziowej koło Pana Zbydniowskiego – 500m.” 
12. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od cegielni w stronę wału w Chwałowicach 
– 600m.” 
13. „Budowa drogi przeciwpowodziowej koło Pana Kamińskiego na Grudzy- 300m.” 
14. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od Chwałowic do Witkowic  - 1600m” 
15. „Budowa drogi przeciwpowodziowej  w Chwałowicach przez wieś – 1500m.” 
Odpowiedź na powyższe wnioski została udzielona na poprzedniej sesji Rady Gminy 
16. „Budowa drogi Chwałowice – Łążek.” 
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Odpowiedź została udzielona na poprzedniej sesji Rady Gminy. Remont drogi będzie 
przeprowadzony wspólnie z Nadleśnictwem w 2014r. 
17. „Budowa drogi do cmentarza – 300m.” 
18. „ Odmulenie kanału A od Chwałowic do Janiszowa i od kanału A w stronę 
jeziora i od jeziora w stronę wału.” 
19. „Budowa drogi na osiedlu w Chwałowicach.” 
Odpowiedź na powyższe wnioski została udzielona na poprzedniej sesji Rady Gminy 
 
Wniosek zgłoszony przez Sołtysa wsi Kępa Rzeczycka Rafała Bartochowskiego: 
20. „Remont generalny lub przebudowa mostu obecnie drewnianego na rzece 
Łukawica w Kępie Rzeczyckiej. Na linii połączenia most – droga teren jest 
zapadnięty i utrudniony jest przejazd. Sama konstrukcja mostu jest nadwyrężona. 
Ostatnia inwestycja na w/w moście została przeprowadzona 6 lat wstecz.” 
Odpowiedź:  
Po oględzinach mostu stwierdza się, że główne elementy mostu takie jak dźwigary 
główne, przyczółki są w stanie dobrym. Występuje częściowe zużycie pokładu 
górnego. 
Most jest w stanie przejezdnym, ograniczony ze względu na bezpieczeństwo 
nośnością do 8t.  
21. „ Odbudowa drogi gminnej Kępa Rzeczycka relacji Rzeczyca Okrągła. W/w 
droga jest całkowicie zniszczona. Obowiązkowe jest wykonanie nowej nalewki”. 
Odpowiedź:  
Został przeprowadzony remont cząstkowy drogi. Ubytki w nawierzchni zostały 
uzupełnione masą bitumiczną. Koszt wykonania odnowy nawierzchni asfaltowej na 
drodze Rzeczyca Okrągła – Kępa Rzeczycka o długości 1500 mb to około 300 000zł. 
 
Wnioski zgłoszone  na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 
w dniu 16.04.13r. 

 
1. Komisja proponuje ograniczenie tonażu do 10 ton w okresie wiosennym i 
jesiennym na drodze gminnej Chwałowice – Łążek Chwałowski na odcinku od 
skrzyżowania z drogą wojewódzką do Stacji Uzdatniania Wody w Chwałowicach.  
Odpowiedź:  
Jeżeli planowany jest remont drogi wspólnie z Nadleśnictwem (przy 50% udziale 
finansowym) nie możliwe jest ograniczenie nośności tej drogi.  
2. Odmulenie kanału A w Chwałowicach. 
Odpowiedź udzielona na poprzednich sesjach Rady Gminy.  
3. Oczyszczenie jeziora oraz jego odpływów w Chwałowicach. 
Odpowiedź:  
Brak zadania w budżecie gminy na 2013r. 
4. Wykonanie remontu cząstkowego drogi gminnej Chwałowice – wieś. 
Odpowiedź:  
Został przeprowadzony remont cząstkowy drogi. Ubytki w nawierzchni zostały 
uzupełnione masą bitumiczną. 
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5. Wykonanie remontu drogi wojewódzkiej w Chwałowicach na odcinku 900m. 
Odpowiedź udzielona na poprzednich sesjach Rady Gminy.  
6. Wykonanie remontu cząstkowego drogi gminnej Żabno – wieś. 
Odpowiedź:  
Został przeprowadzony remont cząstkowy drogi. Ubytki w nawierzchni zostały 
uzupełnione masą bitumiczną. 
 
Wniosek zgłoszony na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 
w dniu 23.04.13r. 
 
Radny Bogdan Oszust zawnioskował  o wystąpienie do Kół Łowieckich o 
zabezpieczenie środków finansowych na zakup środków odstraszających  dziką 
zwierzynę.  
Odpowiedź:  
Zostało skierowane pismo do Kół Łowieckich działających na terenie gminy z prośbą 
o zabezpieczenie środków finansowych na zakup środków odstraszających zwierzynę 
łowną przed wyrządzeniem szkód w uprawach rolnych. Na dzień dzisiejszy 
odpowiedzi udzieliły: Koło Łowieckie „Darz Bór” Stalowa Wola i Koło Łowickie 
„Sęp” Mielec, które  posiadają do pobrania repelenty (środki odstraszające). 
 
Wnioski z sesji z dnia 28.05.2013r. 
Wniosek zgłoszony przez radnego Jacka Pamułę: 
1. „Wyłonić projektanta i zlecić wykonanie projektu zagospodarowania terenu wokół 
Domu Ludowego w Rzeczycy Okrągłej. W budżecie zaplanowano 5 tys. zł w 
inwestycjach wieloletnich.” 
Odpowiedź:  
Konieczne są wskazówki sołectwa (rady sołeckiej) odnośnie zagospodarowania 
terenu wokół DL, będące wytycznymi dla projektanta.  
 
Wniosek zgłoszony przez radną Małgorzatę Krawiec: 
2. „Jeśli ruszy projekt „Bezpieczne Boiska Podkarpacia” wnioskuję, aby zaplanować                
i przystąpić do projektu rekonstrukcji boiska sportowego w Woli Rzeczyckiej. Jest to 
stadion z tradycjami. Jest tam nie tylko płyta do piłki nożnej, ale też bieżnia. 
Odnowienie boiska i zaplecza spowodowałoby, że byłaby to kolejna wizytówka 
gminy, a młodzież miałaby możliwość realizowania się na arenie sportowej.”  
Odpowiedź:  
Obecnie brak jest informacji na temat programu „Bezpieczne Boiska Podkarpacia” 
edycji 2013r. 
 
Wnioski zgłoszone przez radnego Zygmunta Janoszka: 
3. „ Wnioskuję, aby wystąpić do powiatu o informację na temat realizacji zadań na 
drogach powiatowych w poszczególnych gminach w latach 2010- 2013.” 
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Odpowiedź:  
W powyższym zakresie wystąpiono z wnioskiem o udostępnienie informacji 
publicznej do Starosty Stalowowolskiego w dniu 06.06.13r. W załączeniu odpowiedź 
na wniosek. 
4. „Wnioskuję o podjęcie czynności związanych z remontem mostu na Sanie w 
Radomyślu nad Sanem w ciągu drogi powiatowej.” 
Odpowiedź:  
Został skierowany wniosek do Zarządu Powiatu Stalowowolskiego o podjęcie 
inicjatywy w zakresie prac projektowych remontu mostu na Sanie na granicy gmin 
Radomyśl n/S. i Zaleszany. 
 
Radny Jacek Pamuła  odnosząc się do odpowiedzi Wójta na wniosek dotyczący 
zagospodarowania terenu wokół Domu Ludowego w Rzeczycy Okrągłej powiedział, 
że w tym zakresie jest potrzeba utwardzenia dojazdu, wykonanie podestu do studni 
chemizacji rolnictwa i zbiornika wodnego będącego miejscem gdzie OSP pobiera 
wodę. Wskazane byłoby także  wykonanie „grzybka” na organizację spotkań. Jest to 
możliwe do zrealizowania np. poprzez LGD Sanłęg w ramach małych projektów przy 
wsparciu lokalnego stowarzyszenia. Radny nadmienił, że remont budynku Domu 
Ludowego sołectwo wykonało we własnym zakresie. Kwota 5 tys. zł zapisana w 
planie wieloletnim wystarczyłaby na opracowanie projektu zagospodarowania terenu.  
Wójt Gminy zwrócił się o pisemne przedstawienie wytycznych, co sołectwo 
chciałoby wykonać wokół Domu Ludowego w Rzeczycy Okrągłej i jakie są potrzeby 
z tym związane.  
 
Radny Stanisław Kosiński powiedział, że od 15 lat składa wnioski o budowę 
chodnika w Chwałowicach. Przez ten okres nie został opracowany nawet projekt 
techniczny. Radny oznajmił, że jest to bulwersujące i dziwne, tym bardziej, że w 
drugiej części gminy w niedługim czasie  powstaną chodniki i ścieżki rowerowe.  
Nadmienił, że w Chwałowicach jest duże zagrożenie bezpieczeństwa, miały tu 
miejsca liczne wypadki. Radny zwrócił również uwagę na zły stan drogi  
wojewódzkiej na długości 900m i  konieczność remontu dróg przeciwpowodziowych.  
Powiedział, że w gminie nikt się tym tematem nie interesuje, nie czyni się starań o 
pozyskanie środków zewnętrznych. Podatki corocznie się podwyższa, a nie realizuje 
się inwestycji. 
Wójt Gminy przypomniał radnemu jego  działanie  polegające na wystąpieniu  z 
pismem o dodatkowe środki na remont drogi przeciwpowodziowej w Chwałowicach 
przyniosło negatywny skutek.  Pismo radnego do ministerstwa przyczyniło się do 
obcięcia dotacji co w konsekwencji będzie skutkowało koniecznością znalezienia 
brakujących środków w budżecie gminy.  
Sołtys wsi Chwałowice Adam Majewski odniósł się do wniosku Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Rolnictwa dotyczącego ograniczenia tonażu do 10 ton w okresie 
wiosennym i jesiennym na drodze gminnej Chwałowice – Łążek. Powiedział, że nie 
chodzi tutaj o wprowadzenie zakazu korzystania z drogi, ale by w okresie wiosennym 
po roztopach czy jesiennym gdy są ciężkie warunki, ograniczyć przejazd ciężkich 
samochodów. Poprawa drogi nic nie da jeśli w tym okresie będą jeździć pojazdy z 
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drzewem. Droga się ponownie zniszczy i będzie nieprzejezdna, a środki wydane na 
remont będą zmarnotrawione. Należałoby w tej kwestii porozmawiać z 
nadleśnictwem.  
Wójt Gminy wyjaśnił, że nie można wprowadzić czasowych ograniczeń tonażu. 
Można jedynie porozumieć się z nadleśnictwem, aby samochody nie korzystały z tej 
drogi we wskazanych okresach.  
 
Ad.V/1. Godz.956  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości 
Dąbrowa Rzeczycka przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
Komisja Oświaty i Spraw Społecznych oraz Komisja Rewizyjna pozytywnie 
zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa jednogłośnie wstrzymała się od opinii 
w związku z brakiem dokumentu – Planu Odnowy miejscowości Dąbrowa 
Rzeczycka – i brakiem możliwości rozpatrzenia i przeanalizowania jego treści. 
Radny Jacek Pamuła zwrócił uwagę na pewne jednostkowe błędy w tekście Planu 
Odnowy, które należy usunąć.  
Wójt Gminy podkreślił, że Plan Odnowy powinien zostać opracowany przez grupę 
mieszkańców sołectwa, uchwalony przez zebranie wiejskie i przedstawiony gminie 
do zatwierdzenia. Tego typu dokumenty są sporządzane przez gminę. W przypadku 
Planu Odnowy m. Dąbrowa Rzeczycka konieczny był pośpiech, aby można było 
wystąpić z wnioskiem o dotację. Stąd mogły się pojawić błędy.  Wójt nadmienił, że 
nieścisłości zostaną poprawione. 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXV/204/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. V/2. Godz. 1002 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego 
Centrum Edukacji Ekologicznej w Radomyślu nad Sanem przedstawił Wójt Gminy 
Jan Pyrkosz. 
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Jan Ziemniak poinformował 
jednakże, iż na swoim posiedzeniu Komisja wystąpiła z wnioskiem o treści:  
W Rozdziale III w § 7 Regulaminu dopisać nowy ustęp 5 w proponowanym 
brzmieniu: Corocznie po zakończeniu roku kalendarzowego Centrum Edukacji 
Ekologicznej przedkłada Radzie Gminy sprawozdanie ze swej działalności. 
Z-ca Wójt Gminy Małgorzata Nowak wyjaśniła, że zaproponowana poprawka może 
być wprowadzona do Planu Pracy Centrum Edukacji Ekologicznej. Nie może być 
ujęta w Regulaminie, ponieważ treść tego dokumentu została już zatwierdzona przez 
Urząd Marszałkowski.  
Wobec tej informacji  radny Jan Ziemniak powiedział, że nie będzie się zmieniać 
treści Regulaminu, a zaproponowany zapis może zostać wprowadzony do Planu 
Pracy CEE.  
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Ze względu na brak dalszych głosów na temat przedstawionego projektu uchwały 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził  jego przegłosowanie. 
W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty - 14 głosów „za”- jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXV/205/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. V/3. Godz.1006 
Odnośnie projektu uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia taryfy dla 
zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy Radomyśl nad Sanem 
wypowiedziała się radca prawny Elżbieta Hyjek – Czerkies. 
Powiedziała, że należałoby połączyć tę uchwałę z uchwałą dotyczącą ceny stawek 
opłat zapewniających pokrycie kosztów zbiorowego odprowadzania ścieków. 
Obecnie wystąpiła sytuacja patowa. Wynikła ona z faktu likwidacji Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i braku możliwości zastosowania dopłaty z budżetu gminy 
do stawek za odprowadzanie ścieków. Trwają negocjacje do jakiej wysokości 
obniżyć taryfę, aby była ona mniej więcej na takich samych warunkach tj. wysokości 
jak do tej pory. Potrzebny jest czas na zweryfikowanie stawek.  
Z-ca Wójta Gminy Małgorzata Nowak nadmieniła, że stawki zaproponowane przez 
likwidatora ZGK Lesława Patera są wysokie i wg niego nie mogą być obniżone. 
Natomiast nie można dopuścić, aby tak wysokie opłaty ponosili mieszkańcy. W  
kwestii jak rozwiązać zaistniały problem niedawno został wykonany telefon do 
wydziału nadzoru urzędu wojewódzkiego, który niebawem ma dać odpowiedź.  
W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przesunięcie i 
rozpatrzenie przedmiotowego projektu uchwały jako ostatniego podpunktu w punkcie 
V.  
Poddał pod głosowanie swoją propozycję. 
W głosowaniu propozycję przyjęto - 14 głosów „za”- jednogłośnie. 
 
Ad. V/4. Godz.1012 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia wymagań jakie powinny spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenia działalności w 
zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 
na terenie gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił likwidator Zakładu Gospodarki 
Komunalnej Lesław Pater. 
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
Zabierając głos radny Bolesław Puka powiedział, że oczyszczalnia ścieków nie jest w 
stanie odebrać dużej ilości ścieków dowożonych wozami asenizacyjnymi. Większa 
ilość ścieków spowodowałaby zatrzymanie pracy oczyszczalni. Trzeba się 
zastanowić jak rozbudować oczyszczalnię w celu zwiększenia możliwości przyjęcia 
ścieków.  
Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za”- jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXV/206/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. V/5. Godz.1022 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu 
nad Sanem „w likwidacji” za 2012 rok przedstawiła Likwidator GSPZOZ Anna 
Typiak. 
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
Informacyjnie Wójt Gminy oznajmił, że została podpisana przedwstępna umowa 
dzierżawy budynku ośrodka zdrowia w Radomyślu na okres trzech lat. Do końca 
sierpnia zakończy się proces likwidacji GSPZOZ. Jednocześnie nastąpi 
przekształcenie zakładu w niepubliczny. Aktualnie działa jeden publiczny zakład 
prowadzony przez firmę „Sanomedicus” prowadzoną przez dr Ryszarda Szoję, 
obejmujący dwa ośrodki zdrowia w Antoniowie i Rzeczycy Długiej. Umowa 
przedwstępna na ośrodek w Radomyślu została podpisana z P. Anną Typiak. Będzie 
to w pewnym sensie cesja obowiązków, które dotychczas P. Typiak wykonywała 
wcześniej jako dyrektor a obecnie  likwidator GSPZOZ.   
Radna Marzena Garbacz zapytała czy poprzedni oferent wchodzi  jeszcze w rachubę 
w kwestii przejęcia ośrodka w Radomyślu.  
Wójt wyjaśnił, że związanie z ofertą firmy Radomed wygasło z dniem 30 kwietnia, 
więc nie może być z tego tytułu żadnych roszczeń. Wójt nadmienił, że prawo zezwala 
na negocjowanie umowy dzierżawy nieruchomości na okres nie dłuższy niż trzy lata.  
Radna Marzena Garbacz zapytała jeszcze ile wynosi czynsz dzierżawny w ośrodkach 
w Antoniowie i Rzeczycy Długiej. 
Wójt odpowiedział, że stawka wynosi 2 zł. za 1 m kw. Taka sama opłata będzie 
zastosowana w ośrodku w Radomyślu.  
Zwracając się do P. Typiak radny Stanisław Kosiński zapytał czy pacjenci zapisani 
do konkretnego lekarza w danym ośrodku będą mogli być przyjęci przez innego 
lekarza i korzystać z usług zdrowotnych np. rehabilitacji.  
P. Anna Typiak odpowiedziała, że zarówno z przyjęciem do lekarza jak i 
skorzystaniem z opieki specjalistycznej np. rehabilitacji, okulistyki czy w przyszłości 
kardiologii nikt nie będzie miał problemów. Kwestią do rozpatrzenia jest jeszcze 
przyjmowanie pacjentów spoza gminy.  
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt uchwały  został przyjęty – 14 głosów „za”- jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXV/207/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 
Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego punktu. 
 
Ad. V/6. Godz. 1046 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2012r. przedstawiła i 
omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Następnie Skarbnik Gminy  przedstawiła i omówiła sprawozdanie z wykonania 
budżetu za 2012 rok, sprawozdanie finansowe oraz informację o stanie mienia 
komunalnego wg stanu na dzień 31.12.2012r. 
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Przedstawione sprawozdania oraz informacja stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
W dalszej części Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Rzeszowie Nr XIV/112/2013 z dnia 9 kwietnia 2013r. w sprawie 
opinii  o przedłożonym przez Wójta Gminy Radomyśl nad Sanem sprawozdaniu 
rocznym  z wykonania budżetu gminy za 2012 rok.   
Skład Orzekający RIO pozytywnie zaopiniował przedłożone przez Wójta Gminy 
Radomyśl nad Sanem  sprawozdanie z wykonania budżetu za 2012 rok stwierdzając, 
że dane wykazane w przedłożonym sprawozdaniu zachowują wzajemną spójność, 
zgodność rachunkową oraz zgodność z danymi wykazanymi w sprawozdaniach 
budżetowych.  
Uchwała Składu Orzekającego RIO Nr XIV/112/2013 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
Następnie Przewodniczący Komisji Stałych Rady Gminy przedstawili opinie Komisji 
wypracowane na posiedzeniach odnośnie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 
2012r.  
Komisja Rewizyjna, Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisja 
Oświaty i Spraw Społecznych nie zgłosiły uwag do przedstawionego projektu 
uchwały opiniując go w głosowaniu pozytywnie.  
Zabierając głos radny Stanisław Kosiński przypomniał, że w poprzednim roku 
zaplanowano  kwotę 196 tys. zł. na chodnik w Chwałowicach. W zakresie budowy 
chodnika do dnia dzisiejszego nic się nie zrobiło. Radny zapytał co się stało z 
zaplanowanymi środkami. Zwrócił również uwagę, że z sołectwa z zebranych 
podatków wpływają do budżetu gminy spore kwoty, a nie wykonuje się inwestycji. 
Zapytał o stan deficytu i zadłużenia gminy. 
Skarbnik Gminy Anna Szeliga poinformowała, że zawsze uchwalany jest budżet z 
deficytem, którego źródłem pokrycia są pożyczki i kredyty. Czym innym jest deficyt, 
a czym innym zadłużenie. Co do kwoty 196 tys. zł to nie było wykonania, nie 
zrealizowano zadania z przyczyn niezależnych od gminy, ale należy podkreślić, że 
dochody również nie zostały zrealizowane  w 100 %.   
Wobec braku  dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Edward 
Wermiński zarządził głosowanie nad przedstawionym projektem uchwały. 
W głosowaniu przedłożony projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXV/208/13 Rady Gminy Radomyśl nad Sanem w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu gminy za 2012r.  stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad. V/7. Godz. 1106 
W tym punkcie porządku obrad przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu za 2012r.  
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W imieniu Komisji Rewizyjnej głos zabrał Z-ca Przewodniczącego  Komisji Jerzy 
Gorczyca, który przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej z dnia 14.05.2013r. w 
sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Radomyśl nad Sanem za rok 2012. 
Po rozpatrzeniu:  

1) sprawozdań finansowych za 2012r. obejmujące:  
-  bilans z wykonania budżetu gminy, 
- łączny bilans obejmujący dane wynikające z bilansów samorządowych 

jednostek budżetowych, 
- łączny rachunek zysków i strat obejmujący dane wynikające z rachunków 

zysków i strat samorządowych jednostek budżetowych, 
- łączne zestawienie zmian w funduszu obejmujące dane wynikające z 

zestawień zmian w funduszu samorządowych jednostek budżetowych. 
2) sprawozdania z wykonania budżetu za 2012r. wraz z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o tym sprawozdaniu,  
3) informacji  o stanie mienia j.s.t. Gminy Radomyśl nad Sanem za 2012r. 

i wysłuchanych informacji Komisja stwierdziła, iż realizując budżet  roku 2012, Wójt 
Gminy kierował się zasadą celowości, legalności i oszczędności w procesie 
gospodarowania środkami publicznymi. Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag do 
przedstawionych sprawozdań oraz informacji  i pozytywnie zaopiniowała  wykonanie 
budżetu za 2012r. 
Wobec powyższego Komisja zawnioskowała  o udzielenie Panu Janowi Pyrkoszowi 
– Wójtowi Gminy Radomyśl nad Sanem absolutorium za 2012 rok. 
Wniosek przyjęto w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów: 

- za udzieleniem absolutorium -   5 głosów, 
- przeciwko udzieleniu absolutorium – 0 głosów, 
- wstrzymujących się –  0 głosów. 

Przedstawiony wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
W dalszej części posiedzenia Z-ca Przewodniczącego  Komisji Rewizyjnej Jerzy 
Gorczyca odczytał uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Rzeszowie Nr XIV/159/2013 z dnia 17 maja 2013r. w sprawie opinii o 
przedłożonym przez  Komisję Rewizyjną Rady Gminy Radomyśl nad Sanem  
wniosku o udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2012 rok. 
Skład Orzekający RIO pozytywnie zaopiniował wniosek Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy Radomyśl nad Sanem o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2012 rok. 
Skład Orzekający stwierdził, że wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie 
absolutorium dla Wójta Gminy wypracowany na podstawie pozytywnej oceny 
wykonania budżetu za 2012r. sporządzony został we właściwym trybie, po 
przeprowadzeniu rozpatrzenia właściwych dokumentów źródłowych i jest poprawny 
pod względem formalnym.  
Przedstawiony wyżej dokument stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
W dalszej części posiedzenia  Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Rolnictwa oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych przedstawili opinie Komisji na 
temat projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2012r. 
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Obydwie Komisje nie zgłosiły uwag do przedstawionego projektu uchwały opiniując 
go w głosowaniu pozytywnie. 
Zabierając głos radny Stanisław Kosiński powiedział, że wnioski przez niego 
składane i które wynikają z interwencji  mieszkańców, nie są realizowane od 
kilkunastu lat. Istotna jest p.w. budowa chodników, która bardzo się przeciąga. Brak 
jest również działań w kwestii modernizacji dróg i budowy oświetlenia. 
Bezpieczeństwo mieszkańców powinno być priorytetem dla gminy, a tymczasem nic 
w tym zakresie się nie wykonuje.  
Wójt Gminy Jan Pyrkosz odnosząc się do wypowiedzi radnego powiedział, że 
zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańcom pozostaje w centrum uwagi i jest 
priorytetem dla gminy. Co do budowy chodnika Wójt nadmienił, że wielokrotnie 
wyjaśniał, dlaczego przedłużają się prace projektowe budowy chodników. Oznajmił, 
że miały na to wpływ  względy obiektywne, nie wynikające  ze złej woli działania 
urzędu. Gmina podjęła się tematu budowy chodników i ich zaprojektowania  w 
czterech miejscowościach przy drogach wojewódzkich, aby szybciej je zrealizować. 
Pierwszą kwestią wstrzymującą prace projektowe, było to, że Zarząd Dróg 
Wojewódzkich nie miał wyznaczonego pasa drogowego. Drugą kwestią powodującą 
utrudnienia w projektowaniu była upadłość firmy projektowej, której zobowiązania 
przejął syndyk masy upadłościowej. Dodatkowo wyszły problemy związane z 
odwodnieniem terenu pod budowę chodników. Opracowanie projektu technicznego 
jest czasochłonnym działaniem, wymaga wielokrotnych uzgodnień nie tylko 
Zarządem Dróg Wojewódzkich jako zarządcą drogi ale i innymi jednostkami. 
Obecnie gotowy jest projekt chodnika w Chwałowicach, który został przekazany do 
Urzędu Marszałkowskiego. Po opracowaniu zmiany organizacji ruchu będzie można 
wystąpić o pozwolenie na budowę. Pozostałe odcinki chodników są w trakcie 
opracowywania. Wójt nadmienił, że odbyło się spotkanie z mieszkańcami Chwałowic 
w sprawie budowy chodnika w tej miejscowości. Mieszkańcy wówczas zdecydowali 
o budowie chodnika w pierwszej kolejności na odcinku od Domu Kultury w stronę 
„Nowej Wsi”. Drugi zaś odcinek chodnika dotyczy budowy ciągu od Domu Kultury 
w kierunku „Wygody” do granicy z województwem lubelskim. 
Co do sprawozdania budżetowego za poprzedni rok Wójt powiedział, że szereg 
inwestycji udało się zrealizować. Część nie zostało wykonanych m.in. budowa sali 
sportowej w Radomyślu, która miała się rozpocząć w ubiegłym roku, jako zadanie 
wieloletnie. Było to spowodowane oczekiwaniem na możliwość ubiegania się o 
środki zewnętrzne. Nabór o dofinansowanie z RPO, prowadzony przez Urząd 
Marszałkowski, miał miejsce w tym roku. Wniosek gminy uzyskał dotację. Gmina 
ubiega się jeszcze o dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej. 
Rozstrzygniecie przetargu na budowę sali było korzystne i będą wygenerowane           
z tego tytułu oszczędności. Aktualnie została podpisana umowa z wykonawcą sali, 
został przekazany plac pod budowę. Odnośnie zadłużenia i deficytu gminy Wójt 
powiedział, że pożyczki i kredyty były zaciągane w taki sposób, aby koszty obsługi 
były jak najniższe. Gmina korzystała z preferencyjnych i korzystnych ofert np. z 
Banku Gospodarstwa Krajowego. Żadna pożyczka czy kredyt nie zostały wydane 
jako wydatek bieżący. Środki były przeznaczone na poprawę infrastrukturę gminy. 
Różnica między dochodami bieżącymi, a wydatkami bieżącymi jest znacząca. To jest 
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warunkiem dobrego wykonania budżetu tzn. żeby dochody bieżące były wyższe od 
wydatków bieżących. W miarę możliwości zadania, które zostały przyjęte w roku 
2012, z małymi wyjątkami, ale usprawiedliwionymi, były wykonywane w sposób 
prawidłowy co potwierdza opinia RIO o sprawozdaniu budżetu za poprzedni rok.  
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński wyraził zdanie, że w  2012 roku 
wykonano w miarę możliwości finansowych te zadania, z małymi odstępstwami, 
które były zaplanowane. Trzeba zdać sobie sprawę, że nie wpłynęło tyle środków ile 
było zaplanowanych m.in. ze sprzedaży działek i nie można było zrealizować innych 
zadań, choć wiadomo, że potrzeby są duże. Wobec braku głosów w dalszej dyskusji 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie przedstawionego projektu 
uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXV/209/13 Rady Gminy Radomyśl nad Sanem w sprawie udzielenia 
Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2012r.  stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
Zamykając ten punkt porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy złożył gratulacje 
Wójtowi Gminy za udzielone absolutorium z tytułu wykonania budżetu. 
Wójt Gminy w imieniu własnym i pracowników samorządowych, którzy 
uczestniczyli w procesie realizacji zadań budżetowych, podziękował Radzie Gminy 
za udzielone absolutorium za 2012 r.  
 
Ad. V/8. Godz. 1129 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
Radny Stanisław Kosiński wyraził zdanie, że w jednej części gminy tj. od m. 
Radomyśl w stronę Rzeczycy Długiej jest realizowana duża ilość inwestycji, 
natomiast w drugiej widoczny jest brak zadań.  
Skarbnik Gminy Anna Szeliga przypomniała, że to Rada Gminy ustala wydatki i 
przyjmuje budżet. Nie można dzielić gminy na północą i południową część, jak to 
czyni radny. W każdej miejscowości są realizowane inwestycje w ramach możliwości 
finansowych gminy.  
Radny Kosiński powiedział, że projekt budżetu ustala Wójt Gminy wspólnie ze 
Skarbnikiem, a radni nie wiele mogą do niego wnieść. Są składane  przez radnych 
wnioski wynikające ze zgłoszonych przez mieszkańców potrzeb, które jednak nie są 
realizowane.  
Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za”- jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXV/210/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. V/9. Godz. 1137 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej przedstawiła 
Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
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Wskutek braku głosów na temat przedstawionego projektu Przewodniczący Rady 
Gminy zarządził jego przegłosowanie. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXV/211/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. V/10. Godz. 1144 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy  Radomyśl nad Sanem wprowadzony do 
porządku obrad na wniosek Wójta przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
Wójt Gminy nadmienił, że projekt uchwały dotyczy dzierżawy nieruchomości z 
przeznaczeniem pod Punkt Selektywnej Zbiórki Opadów Komunalnych w 
Radomyślu. Pierwotnie plan zakładał, że punkt powstanie na terenie bazy SKR. Wójt 
powiedział, że część nieruchomości na terenie bazy gmina będzie przejmować od 
SKR w zamian za niezapłacone podatki. Ze względu na problem z lokalizacją 
urządzeń do segregacji odpadów (kontenery, pomieszczenia socjalne) na terenie bazy 
SKR, gmina zrezygnowała z tej lokalizacji. Później rozważana była propozycja 
usytuowania punktu przy nowej drodze biegnącej do oczyszczalni ścieków. Jednak 
po sprawdzeniu okazało się, że działka jest w pewnym stopniu przygrodzona przez 
właścicieli sąsiednich nieruchomości. Znajduje się tam też oczko wodne, które 
wyklucza lokalizację punktu. Ostatecznie zdecydowano, że pod budowę PSZOK- u 
wydzierżawiona zostanie działka o pow. 15 ar. trochę dalej położona w odległości 
około 1km od drogi wojewódzkiej,  na terenie oczyszczalni ścieków. W punkcie będą 
odbierane odpady nie będące niebezpieczne dla środowiska typu: meble, sprzęt RTV, 
które przez pewien czas będą składowane w punkcie, a następnie wywożone do 
zakładu utylizacji odpadów, który będzie budowany w Stalowej Woli. Założeniem 
projekt uchwały było przekazanie działki, która będzie przedmiotem wniosku 
Miejskiego Zakładu Komunalnego w  Stalowej Woli o dotację z Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska. MZK będzie się ubiegał o środki na budowę dużego 
zakładu utylizacji odpadów i budowę Punktów w poszczególnych gminach. Gmina 
była zobowiązana do wskazania działki dla powstania PSZOK- u. Po 10 latach 
dzierżawy MZK będzie mógł się ubiegać o zakup nieruchomości w drodze 
bezprzetargowej. Koszt budowy Punktu wynosi około 400 tyś zł, ale gminę by to 
niewiele kosztowało. Dodatkowo będą wpływy do budżetu gminy z dzierżawy 
nieruchomości. 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że związku 
planowaną budową PSZOK- u wpłynął protest mieszkańców m. Radomyśl nad 
Sanem, w którym wyrażono sprzeciw wobec zamierzenia zorganizowania jednego 
zbiorczego PSZOK- u na terenie dawnej bazy SKR ze względu na bliskość 
zabudowań  i możliwość ingerencji w środowisko naturalne i warunki życia 
mieszkańców.  
Wójt Gminy powiedział, że pewna niewiedza spowodowała, że były zbierane 
podpisy przeciwko powstaniu PSZOK- u  na terenie bazy SKR. Obecnie lokalizacja 
punktu została zmieniona, w pewnej odległości od zabudowań  i nie powinna nikomu 
przeszkadzać.  



 16

Radny Stanisław Kosiński wyraził zdanie, że część oddawanego do punktu sprzętu 
będącego jeszcze w miarę dobrym stanie można by przekazać mieszkańcom, którzy 
są w potrzebie, w trudnej sytuacji. Sprawę możliwości nabycia sprzętu należałoby 
nagłośnić poprzez m.in. ogłoszenia na terenie gminy. Podobna sytuacja jest z 
odzieżą.  
Przewodniczący Rady Gminy zarządził przegłosowanie projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za”, 1 głos 
„wstrzymujący”. 
Uchwała Nr XXV/212/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. V/11. Godz. 1200 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminnego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu nad Sanem 
wprowadzony do porządku obrad na wniosek Wójta przedstawiła Z-ca Wójta Gminy 
Małgorzata Nowak. 
Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
nad przedstawionym projektem uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXV/213/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. V/12. Godz. 1205 
W tym punkcie porządku obrad przystąpiono do jednoczesnego rozpatrzenia  
projektu uchwały w sprawie ceny stawek opłat zapewniających pokrycie kosztów 
zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy Radomyśl nad Sanem 
wprowadzony do porządku obrad na wniosek Wójta i projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy 
Radomyśl nad Sanem. 
Zabierając głos radca prawny Elżbieta Hyjek – Czerkies przypomniała, że  w 
związku z prowadzoną likwidacją ZGK Urząd Gminy przejmie obowiązki związane 
z odprowadzaniem ścieków. Ponieważ jednak ZGK nadal funkcjonuje to przedłożył 
projekt taryfy do zatwierdzenia. Taryfa uwzględnia dopłatę, która w nowym stanie 
faktycznym nie może być zastosowana, ponieważ Urząd Gminy nie może sobie 
przyznać dopłaty. Stąd wynikł problem. W innych gminach, będących w takiej samej 
sytuacji jak nasza, przyjęto taryfę, która była dostosowana do tego na co wyrazili 
zgodę radni tj. wysokości kwoty. W naszej gminie takiego konsensusu nie ma 
ponieważ ZGK zaproponował stawkę o wiele wyższą niż to chcą radni. W związku z 
tym został przygotowany drugi projekt uchwały -  na wniosek Wójta Gminy -            
o stawkach  za odprowadzanie ścieków, zawierający opłaty dla dwóch grup 
taryfowych. Problem jest w tym, że nie może być dwóch różnych uchwał 
dotyczących tej samej kwestii. Radca powiedziała, że skoro radni nie godzą się na 
taryfę zaproponowaną przez ZGK, to należy przyjąć stawki cen. Trzeba wybrać jeden 
wariant uchwały, a drugi wycofać z porządku obrad. Ponieważ jest to sprawa 
kontrowersyjna został wykonany telefon do wydziału nadzoru urzędu 
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wojewódzkiego. Wg opinii wydziału dopuszczalne są obydwa warianty uchwał. 
Przedmiotem rozważań jest ustalenie ceny za 1 m3 odbioru ścieków. Obydwie 
uchwały tego dotyczą i do obydwu należy dołączyć kalkulację, które będzie trudna 
do wyliczenia.  
Radny Jacek Pamuła zgłosił wniosek, aby odsunąć rozpatrywane  projekty uchwał na 
następną sesję celem przygotowania kalkulacji dla wyliczenia stawek.  
Likwidator ZGK Lesław Pater poinformował, że dotychczasowe stawki za odbiór 
ścieków obowiązują do końca lipca br., więc jest potrzeba rozstrzygnięcia sprawy na 
dzisiejszej sesji. Nadmienił, że taryfę złożył w kwietniu br. Taryfę oblicza się wg 
określonych przepisów na podstawie kosztów. Inaczej jej wyliczyć nie można. Rada 
Gminy może taryfę wynoszącą 6,46 zł uwzględnić ale też może jej nie zatwierdzić.  
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że rozbieżność jest duża w propozycjach 
ZGK zawartej w taryfie, a stawkach zaproponowanych przez Komisje. Rada może 
nie przyjmować taryfy i przyjąć swoje stawki. Jeden z przygotowanych projektów 
uchwał należy odrzucić.  
Radca prawny powiedziała, że w praktyce różnie do tego gminy podchodzą. Tak 
kalkulują stawkę, że jest ona niższa.  
Radny Stanisław Kosiński wyraził zadnie, że sprawę ustalenia stawki za odbiór 
ścieków należy przesunąć do następnej sesji. Nadmienił, że niedługo podobna 
problemowa sytuacja wyniknie przy ustalaniu taryfy za wodę, gdzie również nie 
będzie możliwości zastosowania dopłaty.  
P. Lesław Pater stanął na stanowisku, aby nie odkładać uchwały do następnej sesji. 
Zaproponował, aby uchwalić w dniu dzisiejszym stawki opłat za ścieki z okresem 
obowiązywania do 31 października br. Wówczas kończy się okres obowiązywania 
stawek za wodę. Będzie można w jednej uchwale ustalić stawki za wodę i za ścieki. 
Kilku miesięczny okres pozwoli na nabranie doświadczenia i sprawdzenie 
funkcjonowania zastosowanych stawek.  
Wobec zgłoszonej propozycji Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby 
wycofać z porządku obrad projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy dla 
zbiorowego odprowadzania ścieków. 
Poddał pod głosowanie swoją propozycję. 
W głosowaniu propozycję przyjęto jednogłośnie – 14 głosów „za”. 
Radny Jacek Pamuła powiedział, że wycofuje swój wniosek o przesunięcie 
rozpatrzenia sprawy na następną sesję. Natomiast wobec odrzucenia projektu 
uchwały o zatwierdzeniu taryfy wyraził zdanie, że należy zmieniać tytuł uchwały w 
sprawie ceny stawek opłat zapewniających pokrycie kosztów zbiorowego 
odprowadzania ścieków na terenie gminy Radomyśl nad Sanem. Tytuł uchwały 
powinien przyjąć treść: w sprawie ustalenia ceny za odbiór 1m3 ścieków na terenie 
Gminy Radomyśl nad Sanem. Ponadto należy zmienić § 3 termin obowiązywania 
uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie propozycję radnego.  
W głosowaniu propozycje przyjęto – 13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący”. 
Następnie radny Jacek Pamuła zaproponował stawki za odbiór 1m3  ścieków: 
1)  dla I grupy taryfowej tj. gospodarstw domowych w budynkach jedno i 

wielorodzinnych, instytucjach użyteczności publicznej, użytkowników lokali  
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usługowych i handlowych oraz za ścieki pochodzące ze zbiorników 
bezodpływowych dowożone pojazdami asenizacyjnymi z miejscowości nie 
posiadających dostępu do sieci kanalizacyjnej - w wysokości 4,10 zł. plus Vat  
8% tj, 4,43 zł. brutto. 

2)  dla II grupy taryfowej – tj. mieszkańców za odbiór ścieków ze zbiorników 
bezodpływowych, dostarczanych pojazdami asenizacyjnymi, z miejscowości  
posiadających dostęp do sieci kanalizacyjnej - w wysokości 5,50 zł. plus Vat 8% 
tj.  5,94 zł. brutto. 

Więcej propozycji nie zgłoszono.  
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszone propozycje stawek. 
Za stawką 4,10 zł dla I grupy taryfowej głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało 
się od głosu. 
Za stawką 5,50 zł dla II grupy taryfowej głosowało 12 radnych, 1 radny był 
„przeciw”, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
Uchwała Nr XXV/214/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 
Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego punktu. 
 
Ad. VI. Godz.1229 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił pismo z Podkarpackiej Izby Rolniczej, w 
którym poinformowano, że do Izby z prośbą o interwencję zwrócił się rolnik z 
Antoniowa – P. Stanisław Czernikowski, który przez ostatnie 3 lata był dzierżawcą 
nieruchomości rolnej będącej własnością gminy o pow. 11,30 ha. Nieruchomość 
będąca pastwiskiem służyła mu do wypasu bydła. W związku  upływającym 
terminem dzierżawy rolnik wystąpił do Wójta o przedłużenie umowy o kolejne 3 lata, 
na co zezwala uchwała Rady Gminy z dnia 30.04.10r. w sprawie określenia zasad 
nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości, ich wydzierżawiania, 
wynajmowania lub użyczania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas 
nieoznaczony oraz zawierania kolejnych umów. Wg zapisów tej uchwały Wójt może 
zawierać kolejne umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym z dotychczasowym 
dzierżawcą na czas oznaczony nie dłuży niż 10 lat , jeżeli przedmiotem umowy jest ta 
sama nieruchomość, a dzierżawca nie zalega z czynszem i innymi płatnościami. W 
piśmie podniesiono, że powyższe kryteria spełnia P. Czernikowski,  który później 
dowiedział się o ogłoszeniu przetargu ograniczonego  na dzierżawę nieruchomości 
dotychczas dzierżawionej przez P. Czernikowskiego. W przetargu mogły wziąć 
udział wyłącznie osoby fizyczne i prawne zamieszkałe na terenie sołectwa Antoniów, 
prowadzące działalność rolniczą o kierunku hodowli bydła. W piśmie podkreślono, 
że w przetargu wziął udział P. Czernikowski jak również osoba nie spełniająca 
kryteriów ogłoszenia przetargowego tj. osoba nie będąca rolnikiem i nie prowadząca 
gospodarstwa rolnego o kierunku hodowli bydła mlecznego, natomiast zajmująca się 
działalnością gospodarczą. Licytacja nieruchomości, o którą ubiegał się P. 
Czernikowski wobec  konsekwentnego podbijania ceny przez tę drugą osobę, 
zakończyła się kwotą 11356 zł. co stanowi dziesięciokrotność dotychczasowego 
rocznego czynszu dzierżawnego – 1047 zł. W piśmie nadmieniono, że wysokość tej 
ceny może spowodować ograniczenie, a w konsekwencji skutkować likwidacją 
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produkcji mleka. W piśmie zwrócono się o wyjaśnienie zaistniałej sytuacji i ponowne 
rozpatrzenie możliwości przedłużenia  P. Czernikowskiemu dzierżawy w trybie 
bezprzetargowym.  
Wójt Gminy poinformował, że był ogłoszony przetarg ograniczony na dzierżawę 
nieruchomości w Antoniowie. Był to pewnego rodzaju „ukłon” dla mieszkańców i 
rolników z tej miejscowości, bowiem mógł zostać przeprowadzony przetarg w trybie 
nieograniczonym. Wójt zakomunikował, że zainteresowanie dzierżawą pastwisk na 
terenie gminy ludzi również spoza naszej gminy jest dosyć spore. W tym konkretnym 
przypadku przedmiotem dzierżawy były pastwiska na terenie tzw. Łazisk. Było 
dwóch oferentów z Antoniowa – P. Stanisław Czernikowski i P. Roman Oskroba, 
którzy licytowali się. W każdym momencie można było się wycofać z licytacji. Tak 
mógł postąpić P. Czernikowski gdy kwota była już dość znacząca. Jednak tak nie 
postąpił. Środki z dzierżawy wpłynęły by do budżetu gminy z przeznaczeniem na 
działalność sołecką. Przetarg został rozstrzygnięty, ale P. Czernikowski umowy nie 
podpisał. Był związany ofertą 1 miesiąc. Jednakże z tej działki dopłaty weźmie 
miejscowe stowarzyszanie PANDOZ, które złożyło wniosek w odpowiednim 
terminie, z tym że można było się wycofać w przypadku podpisania umowy przez       
P. Czernikowskiego. Stowarzyszenie będzie dzierżawiło pastwiska przez rok. Wójt 
Gminy nadmienił, że P. Czernikowski chciał podpisać umowę na starych zasadach 
przy odpłatności za 1 ha wynoszącej 70 zł. Są to niewielkie pieniądze, a obecnie 
stawki za dzierżawę są dużo wyższe.  Zawarcie umowy na poprzednich warunkach 
mogłoby być zaskarżone przez drugiego oferenta. Wójt podkreślił, że                         
P. Czernikowskiemu nikt nie ogranicza wypasu bydła. Każdy kto posiada bydło może 
bez przeszkód je wypasać na tym pastwisku jak i innych. W przypadku                     
P. Czernikowskiego głównie  chodziło o pozyskanie dopłat, która są znaczące. 
Inspektor ds. rolnictwa i ochrony środowiska Jacek Dudek nadmienił, że 
zainteresowanie dzierżawą pastwisk jest duże. Stawki za dzierżawę wynoszą nawet 
1000 zł od hektara, np. tak zostały ustalone podczas przetargu pastwisk w Dąbrowie 
Rzeczyckiej w ubiegłym roku. Rolnik z dopłat może pozyskać sporą kwotę.  Składa 
się na to płatność podstawowa - 700 zł od hektara plus tzw. płatność paszowa 300 zł. 
Dodatkowo można uzyskać dopłatę  w przypadku pastwisk leżących na terenie 
programu Natura 2000. 
Przewodniczący Rady Gminy nawiązując do sprawy dzierżawy pastwisk 
poinformował, że złożyli mu wizytę mieszkańcy Zalesia Antoniowskiego, którzy 
zwrócili uwagę,  iż w Zalesiu są duże tereny – pastwiska, które nikt nie gospodaruje. 
Nikt tych działek nie dzierżawi. Przewodniczący powiedział, że może tym terenem 
zainteresowany byłby P. Czernikowski.  
P. Jacek Dudek powiedział, że wskazany teren jest bagnisty i zarośnięty krzakami i 
nie nadaje się do użytkowania. 
W dalszej części obrad Przewodniczący Rady Gminy odczytał wniosek  
mieszkańców Zalesia Antoniowskiego – Panów: Marcina Sołtysa, Stanisława Zięby, 
Józefa Bieleckiego, Kazimierza Dąbka. W piśmie  zwrócili się o przyznanie środków 
z budżetu gminy na poprawę drogi dojazdowej do ich posesji, oświetlenia tejże drogi, 
budowy rowu melioracyjnego oraz zakwalifikowania tego terenu do spółek wodnych. 
W piśmie nadmieniono, że droga przez wiele lat była pomijana przy remontach, co 
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spowodowało, że po wiosennych roztopach i podczas obfitych opadów droga staje się 
nieprzejezdna. W tym roku przeznaczono na tę drogę 26 ton kruszywa i 120 ton 
piasku, ze środków funduszu sołeckiego oraz 120 ton gruzu zakupionego z własnych 
środków. Jednak w dalszym ciągu nie zapewnia to dobrego stanu drogi.  
Wójt Gminy poinformował, że odbył spotkanie z tymi wnioskodawcami. Droga 
faktycznie jest w złym stanie technicznym. Poziom wód gruntowych szczególnie w 
tym roku się podniósł, zima była długa i śnieżna, a  wiosną wystąpiły spore opady. 
Gdy wydawana była decyzja o warunkach zabudowy dla P. Marcina  Sołtysa, który 
wybudował się na końcu zabudowań, blisko lasu, te problemy nie występowały. Ze 
środków sołeckich ta droga została poprawiona. Mieszkańcy otrzymali również 
gwarancję, że wybudowany zostanie rów odwadniający. Na dzisiejszej sesji została 
podjęta uchwała w sprawie zmian w budżecie, w której zapisano kwotę 4 tyś zł na 
wykonanie tego zadania. Teren zostanie odwodniony, ale na poprawę drogi nie ma 
środków w budżecie. Polepszenie stanu drogi poprzez utwardzenie leży w gestii  
sołectwa. Prawdopodobnie już jutro wykonawca zadania rozpocznie budowę rowu.  
Wójt nadmienił, że w tym miejscu wcześniej był rów melioracyjny, ale został 
zamulony i zarośnięty. Teren ten nie podlega jednak  spółkom wodnym.  
Jeśli chodzi o oświetlenie to jest wykonany projekt. Należałoby tylko na jednym 
słupie podwiesić kabel oświetleniowy. Jednakże słup stoi na działce prywatnej 
będącej własnością P. Duma, która kategorycznie nie wyraża zgody, aby kabel 
przebiegał przez jej nieruchomość. Wójt nadmienił, że wnioskujący mieszkańcy 
zaproponowali aby oświetlenie wybudować w innym miejscu, co jednak wiązałoby 
się z dużymi, dodatkowymi kosztami. Mija się to z celem. Zainteresowani muszą 
porozmawiać i przekonać P. Dumę, aby wyraziła zgodę na podwieszenie kabla.  
Następnie zabrał głos radny Stanisław Kosiński, który  przypomniał, że w ostatnim 
czasie doszło skażenia wody wydobywanej ze stacji uzdatniania wody w 
Chwałowicach. Wodę zdatną do spożycia miano dostarczać w woreczkach do 7 
miejscowości korzystających z wodociągu w Chwałowicach, jednak nie 
funkcjonowało to dobrze. Radny wyraził zdziwienie, że stacja w niedawnym czasie 
została zmodernizowana, a teraz pojawiło się skażenie.  
Wójt Gminy wyjaśnił, że próbka wody, w której wykryto skażenie pochodziła ze 
szkoły w Antoniowie. Nie określono jakie to było skażenie, ale należało zareagować 
poprzez komunikaty ostrzegające i zapewnić wodę zdatną do spożycia. W 
międzyczasie zbadano wodę w innych ujęciach w tym na stacji w Chwałowicach. Te 
badania nie wykazały skażenia. Skażenie które pojawiło się w Antoniowie, mogło 
wyniknąć stąd, że kran z którego pobierano próbkę był nie umyty i jakieś bakterie 
dostały się do wody. Sanepid powinien jednocześnie pobrać próbki wody w innych 
miejscach. Wójt nadmienił, że nigdy od początku działalności stacji, tj. od kilkunastu 
lat, nie było przypadku skażenia.  
Radny Mariusz Skawra poruszył sprawę koszenia poboczy na drogach gminnych. 
Zapytał czy nie można by wygospodarować z budżetu gminy nie wielkich środków 
rzędu 500 zł na ten cel.  
Skarbnik Gminy Anna Szeliga powiedziała, że to zadanie realizuje się  ze środków 
przyznanych w ramach funduszu sołeckiego i zebranie wiejskie powinno zaplanować 
sobie środki na ten cel. 
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Wójt Gminy nadmienił, że wspólnie z sołtysami zostało podjęte ustalenie, iż bieżące 
remonty dróg,  koszenie poboczy  czy utrzymanie przystanków są finansowane z 
funduszu sołeckiego. W miarę możliwości do pomocy przy usuwaniu np. zakrzaczeń 
przy drogach są kierowani bezrobotni.  
Więcej spraw nie było.  
 
Na sesji zgłoszono następujące wnioski: 
Wniosek zgłoszony przez radną Małgorzatę Krawiec: 
1. „ Ubicie tłucznia na drodze od kapliczki do szkoły podstawowej w Woli 
Rzeczyckiej. Tłuczeń nie jest ubity i podczas jazdy się przemieszcza co utrudnia 
poruszanie się pieszo lub rowerem.” 
 
Wnioski zgłoszone przez radnego Stanisława Kosińskiego: 
2. „ Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej w Chwałowicach  - 3 km.” 
3. „ Odbudowa drogi wojewódzkiej w Chwałowicach – 900m.” 
4. „Budowa drogi przeciwpowodziowej w Popowicach od cegielni do Pana Szeligi – 
1000m.” 
5. „Budowa drogi przeciwpowodziowej koło Pana Zbydniowskiego – 500m.” 
6. „Budowa drogi przeciwpowodziowej od cegielni w stronę wału w Chwałowicach – 
700m.” 
7. „Budowa drogi przeciwpowodziowej koło Pana Kamińskiego na Grudzy- 300m.” 
8. „Budowa drogi od Chwałowic do Witkowic  - 1600m” 
9. „Odbudowa drogi w Chwałowicach przez wieś – 1500m.” 
10. „Budowa drogi Chwałowice – Łążek.” 
11. „ Odmulenie kanału A od Chwałowic do Janiszowa i od kanału A w stronę 
jeziora i od jeziora w stronę wału.” 
 
 
Ad. VII. Godz. 1304 
Na tym zakończono obrady XXV sesji Rady Gminy. 
 
Protokołował: 
Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur 
 
 
 
 


